

Title (en)
Mascara brush

Title (de)
Mascarabürste

Title (fr)
Brosse à mascara

Publication
EP 1938709 A1 20080702 (FR)

Application
EP 07123311 A 20071217

Priority
FR 0655611 A 20061218

Abstract (en)

The applicator has a brush (5) including a twisted core (10) with a rectilinear portion (10a) from which bristles (11) are extended. The bristles have free ends that define a covering surface (E). The surface is extended along a longitudinal axis (Y) that is not parallel to a longitudinal axis (X) of the rectilinear portion. The surface has a flat transversal section along a median plane and defines a concave side (12) that is parallel to the axis (X) of the core. Independent claims are also included for the following: (1) a method of manufacturing a product applicator (2) a make-up method for a fimbria of an eyelash and an eyebrow.

Abstract (fr)

La présente invention concerne Applicateur pour appliquer un produit sur les cils ou les sourcils, comportant une brosse (5) comportant : - des poils (11), - une âme (10) ayant une portion rectiligne (10a) à partir de laquelle s'étendent les poils (11), les poils ayant des extrémités libres qui définissent une surface enveloppe (E), la surface enveloppe s'étendant selon un axe longitudinal (Y) non parallèle à l'axe longitudinal (X) de la portion rectiligne (10a) de l'âme et ayant au moins une section transversale de forme aplatie selon un plan médian, la surface enveloppe définissant au moins une face parallèle à l'axe longitudinal (X) de l'âme.

IPC 8 full level

A45D 40/26 (2006.01)

CPC (source: EP US)

A45D 40/265 (2013.01 - EP US); **A46B 9/021** (2013.01 - EP US); **A45D 40/267** (2013.01 - EP US); **A46B 2200/1053** (2013.01 - EP US);
A46B 2200/106 (2013.01 - EP US)

Citation (search report)

[DX] FR 2811525 A1 20020118 - OREAL [FR]

Cited by

FR2991560A1; FR3058875A1; EP2923603A1; FR3019015A1; US9901159B2; US9668565B2; WO2013132109A3; WO2018095689A1;
WO2019175108A1; EP2229839A2; US8651117B2

Designated contracting state (EPC)

AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MT NL PL PT RO SE SI SK TR

Designated extension state (EPC)

AL BA HR MK RS

DOCDB simple family (publication)

EP 1938709 A1 20080702; EP 1938709 B1 20190123; ES 2719476 T3 20190710; FR 2909845 A1 20080620; FR 2909845 B1 20090320;
US 2008184512 A1 20080807; US 8662090 B2 20140304

DOCDB simple family (application)

EP 07123311 A 20071217; ES 07123311 T 20071217; FR 0655611 A 20061218; US 82207 A 20071218